

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4216255

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
CEGEDIM KADRIGE	07/22/2016
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	CEGEDIM SA
Street Address:	127, RUE D'AGUESSEAU
City:	BOULOGNE-BILLANCOURT
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	92100
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	14430794
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(216)579-6073
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	2165791700
Email:	lzakelj@pearne.com
Correspondent Name:	PEARNE & GORDON, LLP
Address Line 1:	1801 EAST 9TH STREET
Address Line 2:	SUITE 1200
Address Line 4:	CLEVELAND, OHIO 44114
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BRV-54299
NAME OF SUBMITTER:	AARON A. FISHMAN
SIGNATURE:	/Aaron A. Fishman/
DATE SIGNED:	01/09/2017
Total Attachments: 9	
source=BRV-54299-Assignment-2#page1.tif	
source=BRV-54299-Assignment-2#page2.tif	
source=BRV-54299-Assignment-2#page3.tif	
source=BRV-54299-Assignment-2#page4.tif	
source=BRV-54299-Assignment-2#page5.tif	

source=BRV-54299-Assignment-2#page6.tif

source=BRV-54299-Assignment-2#page7.tif

source=BRV-54299-Assignment-2#page8.tif

source=BRV-54299-Assignment-2#page9.tif

CERTIFICATION

I, David JOUSSOT of Brevallex – 95 rue d'Amsterdam – 75378 PARIS Cedex 8 - FRANCE, do hereby certify that I am conversant with the English and French languages and am a competent translator thereof, and I further certify that to the best of my knowledge and belief the attached English translation is a true and correct translation made by me of the Declaration of Dissolution and Universal Transmission of Company Assets of the Company Cegedim Kadrigé.

Signed on the 6th day of December, 2016

Signature

Printed Name: David JOUSSOT

[stamp: Registered at: SIE D'ISSY-LES-MOULINEAUX
On 07/29/2016 Docket no. 2016-985 Box no. 51
Registration: €375 Penalties:
Total paid: three hundred seventy-five euros
Amount received: three hundred seventy-five euros
The Public Finance Controller]

Ext. 6673

[stamp: Cyrille AZEMA
Public Finance Controller]
[superimposed signature]

**DECLARATION OF DISSOLUTION AND UNIVERSAL TRANSMISSION OF COMPANY ASSETS
OF THE COMPANY CEGEDIM KADRIGE
SUBSCRIBED FOR UNDER ARTICLE 1844-5 OF THE CIVIL CODE**

THE UNDERSIGNED:

- * **CEGEDIM**, Business Corporation [*société anonyme*] with Board of Directors capitalized at €13,377,356.43, having its registered office at 127, rue d'Aguesseau 92100 BOULOGNE, registered under number 350 422 622 Nanterre Companies and Trade Register (RCS),
Represented by Mr. Pierre MARUCCHI, Assistant Managing Director,
- * **CEGEDIM KADRIGE**, Simplified Joint-Stock Company [*société par actions simplifiée*] capitalized at €100, having its registered office at 127, rue d'Aguesseau 92100 BOULOGNE- BILLANCOURT, registered under number 790 172 092 Nanterre Companies and Trade Register (RCS),
Represented by Mr. Laurent LABRUNE, Chairman,

**PRIOR TO THE DECLARATION OF DISSOLUTION AND UNIVERSAL TRANSMISSION OF COMPANY ASSETS
SUBJECT HERETO, STATED THE FOLLOWING:**

The company CEGEDIM SA holds all of the 10 shares making up the company capital of the company CEGEDIM KADRIGE. It has decided to dissolve its subsidiary in particular under paragraph 3 of Article 1844-5 of the Civil Code.

**WHEREFORE, THE UNDERSIGNED HAVE MADE THE FOLLOWING DECLARATION:
DECLARATION OF DISSOLUTION AND UNIVERSAL TRANSMISSION OF COMPANY ASSETS**

CEGEDIM SA, represented by its Assistant Managing Director, Mr. Pierre MARUCCHI, decides, under Article 1844-5 of the Civil Code, to:

- * dissolve CEGEDIM KADRIGE early.
- * perform, in favor and under the liability of CEGEDIM SA, the transmission of all of the company property, assets and liabilities, of CEGEDIM KADRIGE. As a result, the transfer of the property from CEGEDIM KADRIGE to CEGEDIM SA will take effect, legally, at the end of the opposition period for company creditors, i.e., thirty (30) days after the publication of the dissolution of CEGEDIM KADRIGE in a legal announcement journal, or, if applicable, when the opposition has been rejected in first instance or the reimbursement of debts has been done or the guarantees established. In accordance with the law, CEGEDIM KADRIGE will not be liquidated; its legal personality will remain until the

expiration of the opposition time frame or, in case of opposition, until their rejection, or the repayment by CEGEDIM KADRIGE of the amounts for which creditors have lodged an opposition, or the establishment of guarantees. As of this date, CEGEDIM SA will be purely and simply subrogated in all of the rights, actions, mortgages, privileges and records that may be attached to the goods and rights of CEGEDIM KADRIGE and CEGEDIM SA will take responsibility, on the premises and site of CEGEDIM KADRIGE, for all of the liabilities of the company as they exist on the date of disappearance of the legal personality of CEGEDIM KADRIGE.

- ✗ confirm, for all useful purposes, the powers of Mr. Laurent LABRUNE, to continue to see to the everyday management of CEGEDIM KADRIGE, and in particular to represent the latter in court, if needed, to close the accounting situation for the elements transferred to CEGEDIM SA and perform all acts necessary for this transfer as well as the subsequent publication formalities.

Pursuant to accounting regulation CRC 04-01, the dissolution operation being done between companies under shared control, it must be done at the book values.

CEGEDIM SA undertakes to comply with all of the legal provisions in force regarding the declarations to be prepared for payment of the corporate income tax and all taxation and fees resulting from the definitive performance of this operation, and to comply with the terms for implementation of the favorable regime of Article 210 A of the General Tax Code.

Pursuant to administrative instruction 4-I-1-03 dated July 7, 2003, CEGEDIM SA decides to give the operation a tax effect retroactive to January 1, 2016. The assets and liabilities of CEGEDIM KADRIGE will in this respect be considered to be transferred to CEGEDIM SA for their net book value on January 1, 2016 and the positive or negative results having occurred since this date by CEGEDIM KADRIGE will be encompassed in the taxable result of CEGEDIM SA.

Pursuant to the aforementioned Article 210 A of the General Tax Code, CEGEDIM SA expressly undertakes to:

- ✗ take over in its liabilities, if applicable, the provisions whereof taxation has been deferred at CEGEDIM KADRIGE and that do not become irrelevant due to the dissolution without liquidation, including regulated provisions, as well as the special reserve where this company has placed the long-term capital gains previously subject to the corporate income tax at the reduced rate,
- ✗ substitute itself for CEGEDIM KADRIGE for the reintegration of the capital gains and results whereof taxation has been deferred at the latter,
- ✗ calculate the capital gains subsequently earned on the occasion of the assignment of non-depreciable fixed assets that are contributed to it, or comparable goods under the provisions of 6 of Article 210 A of the General Tax Code, according to the value that these goods had, from a tax perspective, in the records of CEGEDIM KADRIGE,

- × reintegrate, into its taxable profit subject to the corporate income tax under the terms set out by Article 210 A of the General Tax Code, any capital gains recorded at the time of the transmission on depreciable goods, without failing to attach, to the result of the fiscal year of the assignment itself, the fraction not yet taxed of the capital gains relative to those for these goods that have been assigned before the expiration of the reintegration period,
- × record, on its balance sheet, the elements other than fixed assets for the value that they had, from a tax perspective, in the writings of CEGEDIM KADRIGE, or otherwise, attach, to the result of the fiscal year in progress during which the dissolution operation is occurring, the profit corresponding to the difference between the new value of these elements and the values that they had from a tax perspective in the records of CEGEDIM KADRIGE;
- × attach, to its declarations of subsequent results, the monitoring statements set out Article 38n of Appendix III to the General Tax Code, and keep the monitoring register for capital gains postponed for taxation on non-depreciable goods of CEGEDIM KADRIGE, pursuant to Article 54f of the General Tax Code;
- × take over the undertakings subscribed for by CEGEDIM KADRIGE upon the performance of earlier spinoffs or mergers or similar operations.

CEGEDIM SA declares, pursuant to the administrative instruction dated December 30, 2005 (BOI 4 I-1-05), that it will take over, on its balance sheet, the accounting records of CEGEDIM KADRIGE relative to the assets transferred to it while distinguishing, on its balance sheet, the original value of the goods, depreciation, and provisions for depreciation previously financed by CEGEDIM KADRIGE for these goods, and that it will continue to calculate the funds for amortization relative to the received goods from the original values of those goods in the records of CEGEDIM KADRIGE.

In terms of the VAT, CEGEDIM SA and CEGEDIM KADRIGE declare that they owe the VAT and that this dissolution without liquidation is subject to the rules defined by Article 257bis of the General Tax Code as well as instruction 3 A-6-06 dated March 20, 2006 (annotating Article 89 of the corrective financial act for 2005), under which the deliveries (transfers of new merchandise and other goods in inventory, transfers of movable tangible investment property, transfers of buildings and unbuilt land, etc.) or services having taken place in the context of a transmission in return for payment, done between parties owing the VAT, are exempt from VAT.

CEGEDIM SA then being considered to continue the person of CEGEDIM KADRIGE, CEGEDIM KADRIGE will purely and simply transfer to CEGEDIM SA, which will thus be subrogated in all of its rights and obligations, the value-added tax credit that it may have on the date where it legally ceases to exist. CEGEDIM KADRIGE will send the tax department to which it reports a statement stating the amount of the VAT credit transferred to CEGEDIM SA.

In terms of the construction investments, under Article 163 of Appendix II of the General Tax Code and the solution contained in the administrative memo dated April 6, 1962 (BOCD 1962-II-1934), CEGEDIM SA declares that it will take over, if applicable, all of the rights and obligations of CEGEDIM KADRIGE regarding investments in construction.

In light of registration duties, Mr. Laurent LABRUNE declares that CEGEDIM KADRIGE has not benefited from any contribution in kind that may fall within the scope of application of the theory of the conditional transfer of contributions and further does not own any real property or right.

Consequently, the transfer of assets from CEGEDIM KADRIGE to CEGEDIM SA will not lead to any transfer right, sharing right, or property publication tax.

Only the fixed duty set out in Article 811-2° of the General Tax Code will be payable upon presentation of this deed to the tax office.

**

Pursuant to Article 1844-5 of the Civil Code, the creditors of CEGEDIM KADRIGE may, for thirty (30) days after publication of the dissolution covered herein, lodge an opposition against that dissolution.

Mr. Laurent LABRUNE is further vested with all powers to perform all publication formalities, including all measures necessary for the proper performance of this operation.

Executed at Boulogne,
July 22, 2016

In 5 original copies

For CEGEDIM SA
Pierre MARUCCHI
[signature]

For CEGEDIM KADRIGE
Laurent LABRUNE
[signature]

Enregistré à : SIE DISSY-LES-MOULINEAUX

Le 29/07/2015 Bureau n°201C/985 Case n°51

Est 6673

Enregistrement : 375 € Pénalités :

Total liquidé : trois cent soixante-quinze euros

Montant resté : trois cent soixante-quinze euros

Le Contrôleur des finances publiques

Cyrille GEMA
Contrôleur
des Finances Publiques

**DÉCLARATION DE DISSOLUTION ET DE TRANSMISSION A TITRE UNIVERSEL DU PATRIMOINE SOCIAL
DE LA SOCIÉTÉ CEGEDIM KADRIGE
SOUSCRITE EN APPLICATION DE L'ARTICLE 1844-5 DU CODE CIVIL**

LES SOUSSIGNÉES :

- × **CEGEDIM**, Société anonyme à Conseil d'administration au capital de 13 377 356,43 €, dont le siège social est 127, rue d'Aguesseau 92100 BOULOGNE, immatriculée sous le numéro 350 422 622 RCS Nanterre,
Représentée par M. Pierre MARUCCHI, Directeur général délégué,

- × **CEGEDIM KADRIGE**, Société par actions simplifiée au capital de 100 €, dont le siège social 127, rue d'Aguesseau 92100 Boulogne-Billancourt, immatriculée sous le numéro 790 172 092 R.C.S. NANTERRE,
Représentée par M. Laurent LABRUNE, Président,

**ONT, PRÉALABLEMENT A LA DECLARATION DE DISSOLUTION ET DE TRANSMISSION UNIVERSELLE DE
PATRIMOINE SOCIAL OBJET DES PRESENTES, EXPOSE CE QUI SUIT :**

La société CEGEDIM SA détient la totalité des 10 actions composant le capital social de la société CEGEDIM KADRIGE. Elle a décidé de procéder à la dissolution de sa filiale sous le bénéfice notamment des dispositions de l'alinéa 3 de l'article 1844-5 du Code civil.

**ET CECI EXPOSE, LES SOUSSIGNÉES FONT LA DÉCLARATION SUIVANTE :
DECLARATION DE DISSOLUTION ET DE TRANSMISSION A TITRE UNIVERSEL DE PATRIMOINE SOCIAL**

La société CEGEDIM SA, représentée par son Directeur général délégué, M. Pierre MARUCCHI, décide en application des dispositions de l'article 1844-5 du Code Civil :

- × de dissoudre par anticipation la société CEGEDIM KADRIGE.

- × d'opérer au bénéfice et à la charge de la société CEGEDIM SA la transmission de l'ensemble du patrimoine social, actif et passif, de la société CEGEDIM KADRIGE. En conséquence, le transfert du patrimoine de la société CEGEDIM KADRIGE au profit de la société CEGEDIM SA prendra effet, au plan juridique, à l'issue du délai d'opposition des créanciers sociaux, soit trente (30) jours à compter de la publication de la dissolution de la société CEGEDIM KADRIGE dans un journal d'annonces légales ou, le cas échéant, lorsque l'opposition aura été rejetée en première instance ou que le remboursement des créances aura été effectué ou les garanties constituées. Conformément à la loi, la société CEGEDIM

KADRIGE ne sera pas mise en liquidation ; sa personnalité morale subsistera jusqu'à l'expiration du délai d'opposition, ou, en cas d'opposition, jusqu'à soit leur rejet, soit le remboursement par la société CEGEDIM KADRIGE des sommes pour lesquelles des créanciers auront fait opposition, soit encore la constitution de garanties. A compter de cette date, la société CEGEDIM SA sera subrogée purement et simplement dans tous les droits, actions, hypothèques, privilèges et inscriptions qui peuvent être attachés aux biens et droits de la société CEGEDIM KADRIGE et la société CEGEDIM SA prendra en charge aux lieux et place de la société CEGEDIM KADRIGE, l'intégralité du passif de cette société tel qu'il existera à la date de la disparition de la personnalité morale de la société CEGEDIM KADRIGE.

- × de confirmer, à toutes fins utiles, les pouvoirs de M. Laurent LABRUNE, pour continuer à assurer la gestion courante de la société CEGEDIM KADRIGE et notamment pour représenter celle-ci en justice, en cas de besoin, arrêter la situation comptable des éléments transférés à la société CEGEDIM SA et pour accomplir tous actes nécessaires à ce transfert ainsi que les formalités de publicité consécutives.

En application du règlement comptable CRC 04-01, l'opération de dissolution étant réalisée entre sociétés sous contrôle commun, cette dernière doit être effectuée aux valeurs comptables.

La société CEGEDIM SA s'oblige à se conformer à toutes les dispositions légales en vigueur en ce qui concerne les déclarations à établir pour le paiement de l'impôt sur les sociétés comme de toutes impositions et taxes résultant de la réalisation définitive de la présente opération et de respecter les conditions d'application du régime de faveur de l'article 210 A du Code Général des Impôts.

Conformément à l'instruction administrative 4-I-1-03 du 7 juillet 2003, la société CEGEDIM SA décide de conférer à l'opération un effet fiscal rétroactif au 1^{er} janvier 2016. Les éléments d'actif et de passif de la société CEGEDIM KADRIGE seront à cet égard considérés comme transférés à la société CEGEDIM SA pour leur valeur nette comptable au 1^{er} janvier 2016 et les résultats bénéficiaires ou déficitaires réalisés depuis cette date par la société CEGEDIM KADRIGE seront englobés dans le résultat imposable de la société CEGEDIM SA.

En application des dispositions de l'article 210 A précité du Code général des Impôts, la société CEGEDIM SA s'engage expressément à :

- × reprendre à son passif, le cas échéant, les provisions dont l'imposition aurait été différée chez la société CEGEDIM KADRIGE et qui ne deviennent pas sans objet du fait de la dissolution sans liquidation, y compris les provisions réglementées, ainsi que la réserve spéciale où cette société a porté les plus-values à long terme soumises antérieurement à l'impôt sur les sociétés au taux réduit.
- × se substituer à la société CEGEDIM KADRIGE pour la réintégration des plus-values et résultats dont l'imposition aurait été différée chez cette dernière,
- × calculer les plus-values réalisées ultérieurement à l'occasion de la cession d'immobilisations non amortissables qui lui sont apportées, ou des biens assimilés en application des dispositions du 6 de l'article 210 A du Code général des Impôts, d'après la valeur qu'avaient ces biens, du point de vue fiscal, dans les écritures de la société CEGEDIM KADRIGE.

- × réintégrer dans son bénéfice imposable à l'impôt sur les sociétés dans les conditions fixées par l'article 210 A du Code général des impôts, les éventuelles plus-values constatées au moment de la transmission sur les biens amortissables, sans omettre de rattacher au résultat de l'exercice même de cession la fraction non encore taxée des plus-values afférentes à ceux de ces biens qui auront été cédés avant l'expiration de la période de réintégration,
- × inscrire à son bilan les éléments autres que les immobilisations pour la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de la société CEGEDIM KADRIGE ou, à défaut, rattacher au résultat de l'exercice au cours duquel intervient l'opération de dissolution, le profit correspondant à la différence entre la nouvelle valeur de ces éléments et la valeur qu'ils avaient du point de vue fiscal dans les écritures de la société CEGEDIM KADRIGE ;
- × joindre à ses déclarations de résultats ultérieurs l'état de suivi visé à l'article 38 quindecies de l'Annexe III au Code Général des Impôts et tenir le registre de suivi des plus-values en report d'imposition sur biens non amortissables de la société CEGEDIM KADRIGE, conformément aux dispositions de l'article 54 septies du Code Général des Impôts ;
- × reprendre les engagements souscrits par la société CEGEDIM KADRIGE à l'occasion de la réalisation d'opérations antérieures d'apports partiels d'actif ou de fusions ou d'opérations assimilées.

La société CEGEDIM SA déclare, conformément aux prescriptions de l'instruction administrative du 30 décembre 2005 (BOI 4 I-1-05), qu'elle reprendra à son bilan les écritures comptables de la société CEGEDIM KADRIGE afférentes aux éléments d'actifs qui lui sont transférés en distinguant à son bilan la valeur d'origine des biens, les amortissements, et les provisions pour dépréciation antérieurement dotés par la société CEGEDIM KADRIGE au titre desdits biens et qu'elle continuera de calculer les dotations aux amortissements afférentes aux biens reçus à partir des valeurs d'origine desdits biens dans les écritures de la société CEGEDIM KADRIGE.

Du point de vue de la TVA, la société CEGEDIM SA et la société CEGEDIM KADRIGE déclarent qu'elles sont redevables de la TVA et que la présente dissolution sans liquidation est soumise aux règles définies par l'article 257 bis du Code Général des Impôts ainsi qu'à l'instruction 3 A-6-06 du 20 mars 2006 (commentant l'article 89 de la loi de finance rectificative pour 2005), en vertu desquels les livraisons (transferts de marchandises neuves et d'autres biens détenus en stocks, transferts de biens mobiliers corporels d'investissement, transferts d'immeubles et de terrains à bâtir, ...) ou prestations intervenues dans le cadre d'une transmission à titre onéreux d'une université totale de biens, réalisées entre redevables de la TVA, sont dispensées de TVA.

Dès lors, la société CEGEDIM SA étant réputée continuer la personne de la société CEGEDIM KADRIGE, la société CEGEDIM KADRIGE transférera purement et simplement à la société CEGEDIM SA, qui sera ainsi subrogée dans tous ses droits et obligations, le crédit de taxe sur la valeur ajoutée dont elle disposera éventuellement à la date où elle cessera juridiquement d'exister. La société CEGEDIM KADRIGE adressera au service des impôts dont elle relève une déclaration mentionnant le montant du crédit de TVA transféré à la société CEGEDIM SA.

Du point de vue de la participation-construction, en application de l'article 163 de l'Annexe II du Code Général des Impôts et de la solution contenue dans la note administrative du 6 avril 1962 (BOCD 1962-II-1934), la société CEGEDIM SA déclare reprendre le cas échéant à son compte l'ensemble des droits et obligations de la société CEGEDIM KADRIGE au regard des investissements dans la construction.

Au regard des droits d'enregistrement, M. Laurent LABRUNE déclare que la société CEGEDIM KADRIGE n'a bénéficié d'aucun apport en nature susceptible de rentrer dans le champ d'application de la théorie de la mutation conditionnelle des apports et n'est en outre propriétaire d'aucun bien ou droit immobilier.

En conséquence, le transfert du patrimoine de la société CEGEDIM KADRIGE au bénéfice de la société CEGEDIM SA ne donnera ouverture à aucun droit de mutation, droit de partage, ni taxe de publicité foncière.

Seul le droit fixe prévu à l'article 811-2° du Code général des Impôts sera exigible lors de la présentation du présent acte à la recette des impôts.

(38)

Conformément aux dispositions de l'article 1844-5 du Code Civil, les créanciers de la société CEGEDIM KADRIGE pourront, pendant un délai de trente (30) jours à compter de la publication de la dissolution objet des présentes former opposition à celle-ci.

M. Laurent LABRUNE est en outre investi de tous pouvoirs pour accomplir toutes formalités de publicité, y compris tout ce qui sera nécessaire à la bonne réalisation de la présente opération.

Fait à Boulogne,
Le 22 juillet 2016

En 5 exemplaires originaux

Pour CEGEDIM SA
Pierre MARUCCHI



Pour CEGEDIM KADRIGE
Laurent LABRUNE

